

Soumissions

Rue Parthenais (2), de Rachel de Mont-Royal	550 pieds nord 13,124.92
Rue St-Zotique (2), de Drolet à St-Laurent ..	6,346.20

CANADA ROOFING & PAVING CO., LTD.

Rue Chapleau (2), de Mont-Royal à 560 pieds nord	2,681.16
Rue Rachel (N.), de des Erables à 58 pieds vers l'ouest	127.60

THE SICILY ASPHALTUM PAVING CO., LTD.

Rue Fullum (O.), de Marie-Anne à Mont-Royal	1,434.16
Rue St-Hubert (O.), du C. P. R. à Beaubien..	8,556.52
Rue Rachel (S.), de Parthenais à Iberville ..	2,765.69
Rue St-Viateur (2), de Gaspé à Casgrain..	1,012.27

GEO. W. REED & C., LTD.

Rue Marie-Anne (N.), de St-Urbain à Esplanade	443.80
Rue Rivard (2), du Boulevard St-Joseph à Laurier	1,996.60
Rue Rivard (E.), du Boulevard St-Joseph à Carrières	704.10

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'accorder les contrats suivant ledit rapport, que les chèques de dépôt soient remis aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat, et que Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité soient priés de signer les contrats à intervenir.

9.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que l'enquête concernant le Département des Egouts soit faite publiquement le 30 juin courant, à 2 heures p.m., dans la salle du Conseil de Ville, et que M. Casgrain, sténographe officiel soit chargé de prendre les dépositions des témoins.

10.—Et advenant midi, le Bureau procède à l'ouverture des soumissions pour le renouvellement des toits des Bâtisses des Chaudières et des Pompes, la Station de Pompage du Bas-Niveau, Pointe St-Charles.

Les soumissions suivantes sont ouvertes en présence des parties intéressées, et

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De les référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport immédiat, et de déposer les chèques de dépôt les accompagnant au Bureau du Trésorier de la Cité.

	Soumis- sions	Chèque de dépôt
1. M. A. Kelly	\$16,910.00	\$1,691.00
2. M. T. Lessard	22,590.00	2,259.00

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Tenders

Parthenais street (2), from Rachel to 550 feet North Mont Royal	13,124.92
Saint Zotique street (2), from Drolet to Saint Lawrence	6,346.20

CANADA ROOFING AND PAVING CO., LTD.

Chapleau street (2), from Mont Royal to 560 feet North	2,681.16
Rachel street (N.), from des Erables to 58 feet Westwards	127.60

THE SICILY ASPHALTUM PAVING CO., LTD.

Fullum street (W.), from Mary Ann to Mont Royal	1,434.16
St. Hubert street (W.), from C. P. R. to Beaubien	8,556.52
Rachel street (S.), from Parthenais to Iberville ..	2,765.69
St. Viateur (2), from de Gaspé to Casgrain ..	1,018.27

GEO. W. REED & CO., LTD.

Mary Ann street (N.), from St. Urbain to Esplanade	443.80
Rivard street (2), from St. Joseph Blvd. to Laurier	1,996.60
Rivard street (E.), from St. Joseph Blvd. to Carrières	704.10

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the contracts be awarded as per said report, that the deposit cheques be returned to the unsuccessful tenderers, and that His Worship the Mayor and City Clerk be requested to sign the contracts to be entered into.

9.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the investigation, re Sewers Department be held publicly on the 30th June instant, at 2 p. m., in the Council Chamber, and that Mr. Casgrain, official stenographer, be appointed to take down the evidence.

10.—And it being noon, the Board proceeded to open the tenders for the renewal of the roofs of the Pump and Boiler buildings, at the Low Level Station, Point St. Charles.

The following tenders were opened in presence of the interested parties and

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Chief Engineer for an immediate report and that the cheque accompanying the same be deposited with the City Treasurer:

	Tender	Deposit cheque
1. Mr. A. Kelly	\$16,910.00	\$1,691.00
2. Mr. T. Lessard	22,590.00	2,259.00

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.